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     Byskovskolen d. 9. januar 2024 

 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag d. 17. januar, kl. 18:30 – 21:00 

 Afd. Asgård  

 
 

Ordstyrer:  

Afbud:  

 

 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold   Referat  
1 Godkendelse af 

dagsorden 

 
Dagsordenen godkendt. 

 

Velkommen til Alex, far til Lucas 1.AC 

2 Vores skole fra august 

2024 

- Status siden sidst 

- Planlægning af forældremøde 22. 

januar. 

- Placering af indskoling og 

mellemtrin. Bestyrelsen skal drøfte 

den fremtidige placering, herunder 

inddragelse i beslutningen. 

Der er påbegyndt en FAQ. Der har været pædagogisk dag den 4. 

januar. Her blev produceret mange forskellige udsagn, der beskriver 

hvordan medarbejderne stiller sig i hele strukturændringen.  

Al materiale er samlet sammen og organiseret så vi kan arbejde med 

det. Vi har nedsat en styregruppe, og lavet kommissorium, der er 

lavet arbejdsgrupper for hhv. indskoling, mellemtrin, udskoling og 

Center. Der er lavet kommissorium for arbejdsgrupperne som 



2 
 

Beslutningen foretages endeligt på 

skolebestyrelsesmøde i februar 2024. 

- Understøttende tiltag; skiltning og 

lign. 

 

 

grupperne kan arbejde sammen om. I styregruppen mødes vi en gang 

om ugen, og hver 3 uge er der LMU-møde. Der skal være et tæt 

samarbejde mellem styregruppe og LMU. 

 

Planlægning af forældremøde den 22. januar 2022 

Skolechef Jesper Ulrik deltager. 

Der er brug for fakta. Rammer og retning skal kommunikeres 

præcist. 

Intentionen er at være åben for dialog, og skabe tydelig 

kommunikation.  

 

Formål med mødet:  

1. Beslutningskæder 

2. Roller 

3. Udveksle perspektiver 

 

Hvad er besluttet? Hvad er ikke besluttet? 

Hvad er personalet involveret i? elever? 

Tidsperspektiv? 

Hvad har forældrene indflydelse på. 

 

Intention med mødet 

 

• Velkommen 

• Rammesætning af mødet 

• Jesper Ulrich om roller og beslutninger 

• Oplæg om baggrund, rammer og retning 

• Refleksioner blandt deltagerne 

• Spørgsmål  

• Den videre proces, hvordan ser den ud? 

 

 

 

Fremtidig placering for faserne: 
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• Hvad har vi brug for hos medarbejdere og elever for at kunne 

tage beslutning? 

Bestyrelsen efterspørger medarbejdernes pædagogiske, 

didaktiske overvejelser i forhold til placering? 

Samspillet med center, fagligt og socialt? 

 

Styregruppen samler scenarier ind fra medarbejdere til næste 

møde. 

 

Vedr. understøttende tiltag: 

I administrationen har vi lige nu to hovednr. og to e-

mailadresser. Vi er i gang med at samle det til et nr. og en 

mail. 

 

”Asgårdskolen”- skilt. Hvordan får vi skabt en skiltning, der 

taler ind i én skole? 

 

Én skole, en fælles skiltning. Vi beslutter at tale om skiltning 

igen ved næste møde. Fælles Byskovskole, to 

afdelingsnavne. 

 

 

 

 

 

3 Økonomi Skolelederen fremlægger budget. Der 

arbejdes på, at tallene er klar til 

udsendelse mandag d. 15. januar. Hvis 

ikke tallene er klar udsættes punktet til 

februarmødet, og der gives kun en kort 

status. 

 

Det ser ud til at vi går ud med et netto 0 for distriktsdelen, vi 

afventer de sidste tal fra SFO og center. Det ser ud til at vi har 

fået stoppet den negative udvikling på distriktsdelen. 

 

Vi hører mere ved næste møde 
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4 Skolebestyrelsens 

fokusområder 

På forrige møde valgte vi trivsel som 

skolebestyrelsens fokusområde med titlen 

”Vores skole” 

Hvordan arbejder vi videre med det 

fokus? 

Udsat. 

5 Nyt fra elevrådet 

 

Hvis eleverne deltager på mødet, vurderes 

det fra mødets start om punktet skal 

længere frem på dagsordenen. 

Eleverne deltog ikke. Mette taler med dem. 

6 Nyt fra formanden • Skoleforum 

• Dagsorden og referat 

 

Fremadrettet vil der blive skrevet beslutningsreferater. 

Skoleforum blev ikke vendt. 

7 Nyt fra skoleledelsen 

  

• Brugertilfredshedsundersøgelse Vi laver et EUD-samarbejde i udskolingen.  

8 Eventuelt 

 

  

 

Mødet hævet kl.:  

 

Næste møde:  


